
 

 

Årsmöte Svedjeholmens IF 2019-05-20  

Närvarande: Ett 20-tal medlemmar  

1. Mötets öppnanden  

Patric öppnade årsmötet och hälsade alla välkomna.   

2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes.   

3. Årsmötets behöriga utlysande  

Årsmötet svarade ja, på att årsmötet var behörigt utlyst. Information om årsmötet hade gått ut både 

via mejl och på hemsidan. 

4. Utmärkelser  

Magnus Hallin får en utmärkelse för sitt goda arbete för Svedjeholmens IF. Han får ett stipendium på 

10 000: - att användas till förkovring i ishockeyns tjänst.  

5. Val av mötets ordförande  

Förslag: Patric Nilsson. Beslut: Patric Nilsson.   

6. Val av mötets sekreterare  

Förslag: Jörgen Ulander. Beslut: Jörgen Ulander.   

7. Val av justeringsmän  

Förslag: Ulrika Johansson och John Schulze. Beslut: Ulrika Johansson och John Schulze.   

8. Styrelsens verksamhetsberättelse  

Jörgen Ulander läste upp verksamhetsberättelsen.  

115 aktiva medlemmar vid verksamhetsårets slut. Antal bidragsberättigade sammankomster har  

uppgått till ca 710 st.  

Styrelsen har haft 7 protokollförda sammankomster.  

SIF hockeycamp för sjätte året, 98 barn deltog. Vaktmästaren har haft isvården som sin huvudsyssla. 

En ismaskinsgrupp har skött spolning under säsongen med ett par deltagare/lag.   



 

Ekonomi:   

För en mer detaljerad information angående den ekonomiska biten vänligen se den bifogade 
ekonomiska berättelsen för 2018/2019. 

Fakturerat O-ringen för hyra av anläggningen under O-ringen med 50 000: -. 

Fakturerat faktiska kostnader för el och vatten under samma period. 

Vi fick varor för 5000: - från Coop Hörnett. 

10 000: - fakturerades Coop för en skylt. 

11 200: - skall faktureras O-ringen för städning av ispist. 

Avtalet med redovisningsbyrån Ekorola sades upp i samband med förra årets årsbokslut och 
säsongen 2018/2019 är första året som föreningen sköter all bokföring helt själva. Vi har via Idrott 
Online aktiverat e-bokföring där vårt medlemsregister är kopplat direkt till bokföringen som sker i 
Fortknox. Genom att sköta detta själva har föreningen gjort en besparing på närmare 45 000 kr per 
år.  
 

För att fortsätta arbetet med att säkerhetsställa föreningens ekonomi samt kontrollera framtida 
utgifter kommer vi inför nästa år att genomföra en mer genomarbetad budget. Detta innebär ett lite 
större jobb för oss inför säsongen men i slutändan hoppas vi att detta kommer generera en positiv 
utveckling för föreningens ekonomi.  

I övrigt så äger Svedjeholmens IF fortfarande Svedjevägen 86 samt Vitsjö-stugan.  

Under året som gått (samt tidigare säsong) har vi sökt olika bidrag bl.a. drifts- och anläggningsstöd, 

LOK-stöd mm. 

Fastighet: 

Under den gångna säsongen har vi gjort bland annat följande på anläggningen: 

- Nya stål till ismaskinen 

- Service/reparation av kylaggregat  

- Ny utvändig belysning längs långsida mot parkering samt kortsidan (ismaskinssidan) 

- Ny entrétrappa till klubbstugan 

- Nya insynsskydd omklädningsrum 

- Ny motor till kantfräs 

- Översyn takavvattning 

- Påbörjat handbok för fastighetsskötsel 

- Analys för underhållsplan 

 

 



 

Sportgruppen:  

Säsongen startade upp med den så populära SIF CAMPEN i Husums ishall som vi arrangerade för 
sjätte året i rad.  
 
Vi hade där hela 98st spelare aktiva under fyra dagar, fantastiskt med tanke på att antalet aktiva 
medlemmar var 115 st. 

Vi har haft 6st träningsgrupper igång under säsongen (TKH, U8, U11, U12/U13, U14 och U15)  

Av dessa träningsgrupper har föreningen representerats med ett lag i 6st olika Ångermanlandsserier. 
(U11, U12, U13, U14, U15 och U16-lokal) U8 har representerat föreningen med 2st-lag vid 5st olika 
tillfällen i sammandragsform i Ö-viksområdet.  

Ett av sammandragen arrangerade SIF U8 själv i samband med föreningens julbasar den 2: a 
december 2018. 

Sammandraget var mycket välorganiserat och uppskattat.  

I övrigt har det varit en inriktning på att få utbildade ledare att jobba efter vår röda tråd där den 
individuella skickligheten sätts i fokus, det främsta föreningen där fokuserar på är individens 
skridskoåkning men även andra grundläggande moment som passning/mottagning och klubbteknik.  

Detta har märkts då spelarna i föreningen ligger långt fram i den individuella utvecklingen vilket vi 
ser under matchspel med andra lag. Vi har uppmuntrat och möjliggjort i Svedjeholmen till friåkning 
och det utnyttjas av de flesta lagen.  

Vidare har Sportgruppen arbetat med återkommande uppgifter, såsom inventering av alla spelare 
och ledare i alla lag, utbildning av ledare och domare samt planering och bokning av istider.  

Sportgruppen har ansvar för att hockeyutbildningen bedrivs på det vis som beskrivs i vår policy och 
vi kommer att fortsätta att utveckla denna policy fortlöpande. 
 
Rekrytering av nya spelare sker genom Tre Kronors Hockeyskola (TKH) detta har tidigare gjort 
tillsammans med Modo Hockey men denna säsong rekryterade vi i Svedjeholmen själva.   
Spelar och ledarinventering. 

Evenemang:  

Julbasaren genomfördes den 2 december 2018 och U8 hade samtidigt sammandrag på hemmaplan. 

Alla lag var delaktiga i arbetet före, under och efter basaren. Basaren var välbesökt och bjöd som 

vanligt på ett stort utbud av kakor, fikabröd, lotterier och försäljning i cafeteria och hamburgare. 

Tomten fanns också på plats några timmar. Julbasaren är en uppskattad tradition och kakorna och 

fikabrödet är populärt och försvinner fort under dagen! Julbasaren var Evenemangsgruppens enda 

uppdrag under året. 



 

Cafeteria:  

En cafeteriagrupp med en representant från varje lag har skött dt löpande under säsongen.  

Inköpen har varit från COOP Hörnett och det har fungerat alldeles utmärkt.  

Styrelsen tackar för det gångna året och ser fram emot den kommande säsongen med dess 

möjligheter och utmaningar.  

Dokument med utförligare information finns på kansliet.   

9. Styrelsens förvaltningsberättelse  

Verksamhetsåret 2018/2019 har bestått av ett antal utgifter (lampor i ishallen, service av ismaskin, 

kantfräs, slipmaskin, renoveringar och reparationer). Ulrika Johansson berättade om den 

ekonomiska situationen som är ganska god. Vi ser ett investeringsbehov i framtiden som kommer att 

kräva både ideellt arbete och pengar. Där måste medlemmarna hjälpa till samt att föreningen bör 

söka bidrag där det är möjligt. 

10. Beslut om styrelsens ansvarsfrihet  

Årsmötet beslutade att ge ansvarsfrihet för avgående styrelse.   

11. Budgetförslag till kommande verksamhetsår  

Genomgång av ekonomin är utförd. Vi siar om färre nya medlemmar och vi är väl medveten om att 

hockeyn konkurrerar med andra idrotter.  

Budget: Den är inte klar för ännu, alla lag kommer att få lämna in en budget inför kommande säsong.   

 12. Fastställande av avgifter  

TKH har ingen träningsavgift eller beting.  

Medlemsavgift: 300 kr 

U16 träningsavgift: 2100 kr U16 beting 4300 kr (detta gäller för lokal serie) 

U15 träningsavgift: 1900 kr U15 beting 4000 kr  

U13/14 träningsavgift: 1750 kr U14 beting: 3700 kr  

U12 träningsavgift: 1600 kr U13 beting: 3400 kr  

U11 träningsavgift: 1450 kr U11 beting: 3000 kr 

U10 träningsavgift: 1350 kr U10 beting: 2800 kr 

U9 träningsavgift: 1150 kr U9 beting: 2400 kr  



U8 träningsavgift: 1050 kr U8 beting: 2200 kr  

 

13. Val av ordförande för ett år  

Förslag: Stefan Eriksén.  

Beslut: Stefan Eriksén valdes till ordförande för ett år.  

14. Val av tre ledamöter för två år  

Förslag: Nina Jonsson, Lennart Hermansson och Jonny Bäckman.  

Beslut: Nina Jonsson, Lennart Hermansson och Jonny Bäckman. valdes till ledamöter för två år.  

15. Val av suppleanter för ett år  

Förslag: Tony Olsson och vakant. 

Beslut: Tony Olsson och vakant.   

16. Val av valberedningen för ett år. 

Förslag: En representant från varje lag, U16 blir sammankallande  

Beslut: Valberedningen skall bestå av en representant från varje lag med U16 som sammankallande.  

17. Motioner: 

Inga motioner hade kommit in. 

 

18. Övriga frågor 

Förslag: 

Att samtliga spelare i föreningen skall sälja toalettpapper, 10 st balar per spelare. Intäkten går till ny 

matchklockla. Vill man sälja fler så går det bra, den intäkten tillfaller den spelare som sålt, kan 

användas till att betala för sitt beting. 

Beslut: årsmötet godkände detta förslag. 

Det lottades ut en träningsavgift bland samtliga närvarande på årsmötet. Lennart Hermansson blev 

årets vinnare.   

 

 



 

 

 

19. Mötets avslutande  

Patric avslutade mötet.   

 

Sekreterare: ____________________  

  Jörgen Ulander   

 

Justeringsmän: ___________________         _____________________  

  Ulrika Johansson John Schulze  

 

  

 

  

  

 

 


